

錦田公立蒙養學校通函 No : 029/2020

學校旅行日及翌日假期延期

敬啟者:

因新冠肺炎疫情持續及社交距離措施仍未解除，考慮師生及家長安全，本校議決將原定於2020年10月22日(星期四)的學校旅行日及2020年10月23日(星期五)的學校旅行翌日假期，分別延期至2021年1月28日(星期四)及2021年1月29日(星期五)。原定的2020年10月22日(星期四)及2020年10月23日(星期五)，學生將照常回校上課。如有任何查詢，請致電24762414與黃霏嵐老師聯絡。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年十月九日

註: 請於 10 月 13 日(星期二)或以前將回條交予班主任。



✂

回-----條

✂

(通函 No : 029/2020)

敬覆者:

本人已細閱「學校旅行日及翌日假期延期」事宜，並已知悉以上安排。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

家長/監護人聯絡電話：_____

日期：2020年10月____日

註: 請於 10 月 13 日(星期二)或以前將回條交予班主任。

Postpone school picnic and the following holiday

Dear Parents/Guardians,

Since the continuation of the epidemic and the social distancing measures have not been lifted, we have decided to change the school picnic and the following holiday originally scheduled on 22nd October, 2020 (Thursday) and 23rd October, 2020 (Friday) respectively. The revised day for school picnic and the following holiday will be postponed to 28th January, 2021 (Thursday) and 29th January, 2021(Friday) respectively. **On 22nd October, 2020 (Thursday) and 23rd October, 2020 (Friday), students will return to school as usual.** Thank you for your attention.

For any enquiries, please contact Ms. Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

* Please hand the reply slip to the class teacher on or before 13th October, 2020 (Tuesday).

-----✂-----Reply Slip-----✂-----



Notice (No. : 029/2020)

Dear Principal,

I have read and understand the details of 'Postpone school picnic and the following holiday'.

Student's name: _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2020 (Y) 10 (M) _____ (D)

* Please hand the reply slip to the class teacher on or before 13th October, 2020 (Tuesday).